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OBEC HOSŤOVÁ, HOSŤOVÁ 120, 951 02 

  

Z Á P I S N I C A  

ZO  ZASADNUTIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

  

Dátum konania:  24.06.2019  

  

Prítomní:     Podľa prezenčnej listiny  

         / priložená k zápisnici/  
  
  

Program:  

  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Schválenie programu, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 

3. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

4. Interpelácia poslancov 

5. Návrh Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 2018 a Stanovisko hlavného 

                                 kontrolóra Obce Hosťová k návrhu Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 

                                 2018 

2. Informácia o rozpočtovom opatrení č. 2/2019 vykonaným starostom obce 

3. Návrh rozpočtového opatrenie č. 3/2019 

4. Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 hlavného kontrolóra 

obce 

5. Informácia o dotáciách, grantoch 10. Výzva MAS ŽIBRICA z Programu 

rozvoja vidieka SR 2014 – 2020 pre opatrenie: 7.4 Podpora na investície do 

vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných služieb 

pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej 

infraštruktúry. 

6. Organizácia kultúrno – spoločenských podujatí obcou Hosťová 

/Memoriál Mariana Balka, GastroFest Komoča, Obecné dni 2019/ 

7. Rôzne, diskusia 

8. Záver 

 
  
  

Ing. Miroslav Brath                          

starosta obce Hosťová 
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K bodu číslo 1: 

Štvrté zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hosťovej v roku 2019 otvoril a viedol starosta obce Ing. 
Miroslav Brath. Na rokovaní privítal všetkých prítomných, ospravedlnil neprítomnosť Miroslava Maťa, 
ktorý oznámil, že bude meškať. Zasadnutie je uznášania schopné. 
 
K bodu číslo 2: 
Za overovateľov navrhol poslancov : Stanislavu Balkovú  

         Helenu Rakusovú , 
za zapisovateľky určil pracovníčku obecného úradu: Ing. Máriu Doležalovú.  

 
Nasledovalo schvaľovanie programu 4. zasadnutia, nebola navrhnutá žiadna zmena programu.  
Príloha č.1: Program zasadnutia 
Hlasovanie: prítomní  4 
                            za                          4    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Helena Rakusová, 
                                                                  Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 

 
 
K bodu číslo 3: 
V kontrole uznesení, starosta obce Ing. Miroslav Brath  informoval prítomných poslancov, že 
spoločnosti Granvia,  a.s., bol poslaný list s  cenovou ponukou na nápravu poškodeného potrubia, 
ktorá vznikla dôsledkom výstavby rýchlostnej cesty R1. Táto skutočnosť bola s nimi prejednaná aj po 
telefonickej konzultácii, pričom im boli poskytnuté dve možnosti, že opravy môže hneď financovať 
z vlastných zdrojov, alebo sa môžu dané opravy potrubia uskutočniť aj za obecné peniaze, pričom 
spoločnosť Granvia, a.s., následne tieto finančné prostriedky obci vráti. 
Vedenie spoločnosti sa definitívne ešte nevyjadrilo, ale starosta obce Ing. Miroslav Brath prítomných 
poslancov ubezpečil, že jednanie so spoločnosťou Granvia, a.s., by malo byť v poriadku. 
 
Pán starosta obce objasnil prítomným poslancom, že v prípade plánovanej realizácie bytového domu 
je projektantovi zaslaný už existujúci projekt z predchádzajúcej stavby bytového domu, ktorý je nutný 
prerobiť, kvôli zmenám zákonov  o energetickej náročnosti stavby. 
 
Starosta obce Ing. Miroslav Brath oboznámil prítomných poslancov s realizáciou vodovodu na ulici pri 
ranči. Konštatoval, že sa čaká na vyjadrenia zainteresovaných sekcí, pričom do 9. mesiaca by sa malo 
získať stavebné povolenie na výstavbu vodovodu a do konca roka by sa mohol vodovod aj zrealizovať. 
 
Pani hlavná kontrolórka obce Ing. Gabriela Baková vyzvala na informovanie žiadosti Antona Bratha 
o možnej zámene jeho pozemkov s pozemkami vo vlastníctve obce Hosťová.  
Starosta obce Ing. Miroslav Brath prítomným poslancom objasnil, že pán Anton Brath chcel zo 
začiatku danú zámenu pozemkov prebrať cez telefonickú komunikáciu, ale takáto forma jednania 
bola starostom obce zamietnutá, následne pán Brath viackrát navštívil obecný úrad, ale danú zámenu 
pozemkov už so starostom obce Ing. Miroslavom Brathom  neprejednával. 
 
K bodu číslo 4: 
Pani poslankyni Stanislave Balkovej sa nepáčilo, že ku Dňu Detí obec nezorganizovala žiadne 
podujatie a deťom sa rozposlali balíčky. 
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Ďalej vyjadrila pohoršenie nad celým priebehom hodovej zábavy, ktorá sa konala v obci 15. júna 2019 
na ktorej sa zúčastnila. 
Taktiež sa jej nepáčilo fungovanie Bistra, ktoré zabezpečovalo občerstvenie na danej akcii a následne 
aj neporiadok, ktorý ostal po skončení zábavy v areáli futbalového ihriska.  
Pani poslankyňa Helena Rakusová so všetkým súhlasila, pričom sa tiež vyjadrila, že sa na hodovej 
zábave  zúčastnila a nebola spokojná s nezabezpečením posily pri obsluhovaní Bistra počas obecnej 
akcie. 
Pán poslanec Gabriel Szalai z vážnych rodinných dôvod ospravedlnil svoju neúčasť na pomoci pri 
organizovaní hodovej zábavy. 
Pán poslanec Ing. Zoltán Gál informoval prítomných poslancov, že on v hodový týždeň poskytol pánu 
starostovi svoju pomoc. 
Pán starosta obce Ing. Miroslav Brath objasnil zúčastneným poslancom, že problémy s fungovaním 
Bistra sa postupne odstraňujú, keďže sa ešte jedná o novú prevádzku, ktorá bola otvorená len 1. júna 
2019 a ešte pár dní pred spustením Bistra nebolo na 100% isté, či sa daná prevádzka aj bude otvárať, 
lebo sa obec musela popasovať s rôznymi problémami, medzi ktorými bolo aj  personálne obsadenie 
Bistra. 
Ďalej informoval prítomných poslancov, že na 15. júna 2019 intenzívne zháňal posilu do Bistra, 
výpomoc aj zohnal, ale daná osoba svoju pomoc v daný deň aj zrušila. 
Na konci diskusie sa všetci zhodli na tom, že zlyhala komunikácia medzi starostom obce Ing. 
Miroslavom Brathom a poslancami obecného zastupiteľstva, nakoniec sa dohodli, že pred každou 
plánovanou obecnou akciou si urobia spoločnú pracovnú poradu. 
 
K bodu číslo 5: 
Bc. Tóthová zhrnula vypracovanú správu k Návrhu Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 2018, 
pričom na začiatku vyzvala prítomných poslancov, že v prípade akýchkoľvek nejasností ju môžu 
zastaviť a ona im ochotne danú nejasnosť podrobnejšie vysvetlí. 
Pani hlavná kontrolórka Ing. Gabriela Baková prečítala svoje stanovisko k návrhu Záverečného účtu 
Obce Hosťová za rok 2018. 
Na záver pochválila obec za dobré hospodárenie a vyzvala poslancov, aby schválili Návrh 
Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 2018. 
Príloha č. 2: Návrh Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 2018 
Príloha č. 3: Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu Záverečného účtu Obce Hosťová za rok 2018 
Hlasovanie: prítomní  5 
                            za                          5    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Miroslav Maťo,  
                                                                  Helena Rakusová, Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 
 

K bodu číslo 6: 
Bc. Tóthová informovala poslancov o rozpočtovom opatrení č. 2/2019 vykonaným starostom obce, 
zároveň poslancov informovala, že pán starosta Ing. Miroslav Brath môže podľa zákona navýšiť 
rozpočet obce. 
Príloha č. 4: Informácia o rozpočtovom opatrení č. 2/2019 vykonaným starostom obce 
Hlasovanie: prítomní  5 
                            za                          5    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Miroslav Maťo,  
                                                                  Helena Rakusová, Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 
 

K bodu číslo 7: 
Bc. Renáta Tóthová zhrnula Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2019. 
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Na záver pán starosta Ing. Miroslav Brath objasnil, že nie každá podnikateľská činnosť sa dá 
rozpočtovať a vzhľadom k tomu sa bude vedieť na konci roka presnejšie určiť rozpočet Bistra. 
Pani poslankyňa Helena Rakusová sa zaujímala, ako je vyriešené zariadenie Bistra, pričom pán 
starosta objasnil, že zariadenie Bistra je započítané, pričom zastrešenie terasy a WC sa bude riešiť cez 
kapitálové výdavky. 
 
Príloha č. 5: Návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2019 
Hlasovanie: prítomní  5 
                            za                          5    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Miroslav Maťo,  
                                                                  Helena Rakusová, Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 

 
K bodu číslo 8: 
Hlavná kontrolórka obce pani Ing. Gabriela Baková zhrnula Návrh pánu kontrolnej činnosti na 2. 
polrok 2019.  
Na záver vyzvala poslancov, že rada príjme aj ich návrhy na doplnenie kontrolnej činnosti, pričom 
svoje návrhy jej môžu aj dodatočne poslať. 
Príloha č. 6: Návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2019 hlavného kontrolóra obce 
Hlasovanie: prítomní  5 
                            za                          5    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Miroslav Maťo,  
                                                                  Helena Rakusová, Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 

 
K bodu číslo 9: 
Pán starosta obce Ing. Miroslav Brath informoval o dotáciách a grantoch, pričom zhrnul, že dotácia na 
revitalizáciu hornej časti cintorína z Programu obnovy dediny bola úspešne, žiaľ obec pri získaní 
dotácie na ďalšie budovanie kanalizácie úspešná nebola. Ďalej dodal, že sú podané aj iné projekty, 
pričom sa čaká na ich schválenie. 
 
K bodu číslo 10: 
Pán starosta obce Ing. Miroslav Brath zhrnul Výzvu MAS ŽIBRICA z Programu rozvoja vidieka SR 2014-
2020 a prečítal poslancom návrhy využitia investícií v obci Hosťová, ktoré vypracovala pani 
poslankyňa Stanislava Balková, pričom objasnil že daná investícia v sume 24 400,00 eur sa môže 
využiť iba na jeden projekt a tiež ich informoval, že žiadosti sa musia podať do 30.09.2019. 
Viacerí poslanci sa najskôr zhodli, že dobré by bolo investovať do dokončenia tribúny na futbalovom 
ihrisku, ale pán starosta vysvetlil, že nie všetky parcely pod areálom futbalového ihriska sú vo 
vlastníctve obce a na základe tohto faktu by mohol nastať problém pri podávaní žiadosti. 
Padol návrh aj od pána starostu obce, zriadiť pri sociálnych zariadeniach pre športovcov amfiteáter 
s detským ihriskom, ale tento návrh bol následne zamietnutý, pričom je podaná žiadosť na dotáciu na 
multifunkčné ihrisko, ktorého umiestnenie je naplánované práve pri sociálnych zariadeniach pre 
športovcov a obec ešte nevie, či dopadne úspešne pri žiadaní danej dotácie. 
Poslanec Ing. Zoltán Gál podal návrh na využitie investícií na vybudovanie chodníka v obci Hosťová. 
Pán starosta ale musel konštatovať, že dané finančné prostriedky by pokryli iba malý kúsok chodníka 
a na dokončenie zvyšného úseku obec nemá peniaze. 
Pán poslanec Gabriel Szalai navrhol, aby sa peniaze použili na rekonštrukciu a rozšírenie kultúrneho 
domu v obci Hosťová. Pán starosta mu objasnil, že žiadna možná prístavba nespadá do možných 
investícií. 
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Nakoniec sa všetci poslanci zhodli na tom, že  z dôvodu nutnej rekonštrukcie kultúrneho domu 
žiadosť o podporu z programu vidieka na podá na rekonštrukciu interiéru a exteriéru kultúrneho 
domu. Starosta Ing. Brath k tomu dodal, že v prvom rade sa bude musieť spraviť projektová 
dokumentácia s rozpočtom, na základe ktorého sa vyhlási verejné obstarávanie.  
Hlasovanie: prítomní  5 
                            za                          5    /Stanislava Balková, Ing. Zoltán Gál,  Miroslav Maťo,  
                                                                  Helena Rakusová, Gabriel Szalai/ 

proti  0 
zdržal sa  0 

 
 
K bodu č. 11: 
Pán starosta obce stručne informoval o plánovaných kultúrno- spoločenských podujatiach, pričom 
najbližšie podujatie je naplánované na 29.júna 2019- Memoriál Mariana Balka a hneď sa aj 
naplánovalo pracovné stretnutie na stredu 26. júna, kde sa bude  podrobnejšie prediskutovať 
priebeh podujatia. 
Hlavným cieľom pána starostu v súvislosti s GastroFest Komoča je čo najlepšie odprezentovať  obec 
Hosťová, pričom podrobné plány organizácie sa prejednajú týždeň pred festivalom na pracovnom 
stretnutí. 
Na záver diskusie Bc. Tóthová informovala poslancov o budúcej publikácií knižky Hosťovej 
(monografia) a vyzvala poslancov, že sa môžu spolupodieľať pri jej tvorbe. 
 
K bodu č. 12: 
Pani poslankyňa Stanislava Balková sa spýtala na úpravu cesty zničenej kvôli budovaniu kanalizácie. 
Pán starosta Ing. Miroslav Brath sľúbil, že sa pokúsi so spoločnosťou zabezpečujúcu výstavbu 
kanalizácie v našej obci vybaviť čiastočnú lepšiu úpravy cesty makadamom. 
Zároveň sa tiež informovala, že kedy sa plánuje úprava cestnej komunikácie pri ranči, nakoľko je cesta 
plná jám a je veľmi prašná. Pán starosta ju informoval, že problémom pri dokončení cesty je 
s dedičskými konaniami pozostalých, ktorým patria parcely pod danou komunikáciou. 
Pani poslankyňa Helena Rakusová sa spýtala, že po vybudovaní vodovodu na ulici pri ranči,  sa budú 
môcť v budúcnosti napojiť aj ostatné spodné pozemky. Pán starosta na danú otázku odpovedal, že 
v budúcnosti by nemali mať budúci majitelia domov problém s napojením na už existujúci vodovod. 
 
K bodu č. 13: 
Na záver starosta poďakoval za účasť na zasadnutí zastupiteľstva a ukončil zasadnutie. 
  

Overovatelia zápisnice:  

Stanislava Balková             .........................  
  

Helena Rakusová    .........................  
  

Zapisovateľka zápisnice:  
  

Ing. Mária Doležalová              .........................            

   

 

 

                  Ing. Miroslav Brath  

                                           starosta obce   


